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 ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – КУБРАТ 

МАНДАТ 2019 г. – 2023 г. 

======================================================= 

 

П  Р  О  Т  О  К  О  Л 

 

№ 50  

 

 От извънредно заседание на Общински съвет – Кубрат, проведено на 08.09.2023г. 

/петък/ в 14:00 часа в Ритуалната зала на НЧ “Св. Св. Кирил и Методий“ гр. Кубрат, 

свикано съгласно чл. 23, ал. 4, т. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА) във връзка с чл. 59 от Правилника за организацията и дейността 

на Общински съвет – Кубрат, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация /Мандат 2019г. - 2023г./. 

 

Присъстваха: 19 /деветнадесет/ общински съветници. 

Отсъстваха: Джелил Исмаилов; Рейхан Алиш. 

Присъстваха още: Алкин Неби – кмет на Община Кубрат, служители на общинска 

администрация – гр. Кубрат, кметове на кметства, граждани и медии. 

 

 

 

ХЮСЕИН ЮМЕРОВ:  

Добър ден на всички!  

Уважаеми дами и господа Общински съветници, 

Уважаеми г-н Неби - кмет на община Кубрат, 

Уважаеми кметове по населени места, 

Уважаеми представители на общинската администрация,   

            При наличие на кворум, откривам извънредното заседание на Общински съвет – гр. 

Кубрат, което е свикано на основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация / ЗМСМА / и  във  връзка с чл. 59 от нашия Правилник за 

организацията и дейността на Общински съвет – Кубрат, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2019г.-2023г. Както знаете и по 

предварителният дневен ред, точката е една и по нашият Правилник се разглежда само тази 

точка, която е с тревожния сигнал да подкрепим с тази мащабна подписка Държавното 

дивечовъдно стопанство, за да спрем концесията, която евентуално предстои. 

 Колеги, имате ли въпроси и допълнения, предвид Декларацията, която е изпратена с 

дневния ред на вашите имейли? Ако не, моля да гласуваме точката за това заседание с 

вдигане на ръка! 

 

Проведе се гласуване...  



  

2 / 4 

  

 Общинския съвет – гр. Кубрат, с 19 /деветнадесет/ гласа „За”, „Против” – няма, 

„Въздържал се” - няма, прие следния  

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

№ 

по 

ред 

Предложение за решение Вносител  

1. 

Приемане на Декларация против провеждане на процедура по: 

Отдаването на концесия на Държавен дивечовъден участък 

/ДДУ/ Териториално поделение /ТП/ Държавно горско 

стопанство /ДГС/ “Сеслав“.  

Хюсеин Юмеров – 

Председател на 

Общински съвет – 

гр. Кубрат 

 

 

ХЮСЕИН ЮМЕРОВ: Благодаря! Преди да започнем, както знаете днес е обявен ден на 

национален траур и всички ние в този момент трябва да сме силни, единни, и разбира се, 

сплотени. И заедно да споделим болката за жертвите, които загубихме в наводнението в 

Царево. И затова предлагам с едноминутно мълчание да почетем паметта на загиналите. 

 

/ С едноминутно мълчание Общински съвет – гр. Кубрат почете паметта 

на жертвите на наводненията в Царево! / 

 

ХЮСЕИН ЮМЕРОВ: Благодаря, колеги! Преминавам към точката, поради която сме се 

събрали днес. Относно: Приемане на Декларация против провеждане на процедура по: 

Отдаването на концесия на Държавен дивечовъден участък /ДДУ/ Териториално 

поделение /ТП/ Държавно горско стопанство /ДГС/ “Сеслав“.  

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА:  

Приемане на Декларация против провеждане на процедура по: Отдаването на концесия 

на Държавен дивечовъден участък /ДДУ/ Териториално поделение /ТП/ Държавно 

горско стопанство /ДГС/ “Сеслав“.  

Докладва: Хюсеин Юмеров – Председател на Общински съвет – гр. Кубрат 

 

Председателят на Общински съвет – гр. Кубрат – Хюсеин Юмеров прочете 

предложението за решение. (Приложено е към настоящия протокол).  
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 ХЮСЕИН ЮМЕРОВ: Колеги, въпроси ако имате или ако някой желае да изрази 

становище? Или да допълни, разбира се, Декларацията. Ако не, предлагам с вдигане на ръка 

да гласуваме. Който е „За“! 

 

Проведе се гласуване...  

 

Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е  № 533 

 В деловодството на Общински съвет - гр. Кубрат е постъпил тревожен сигнал, 

подкрепен с мащабна подписка с вх.№УД-01-14-42/05.09.2023г. от заинтересовани 

граждани, както и от Председателя на Управителния съвет /УС/ на Сдружение ловно – 

рибарско дружество /СЛРД/ “Сокол“ - гр. Кубрат - с вх.№УД-01-13-171/29.08.2023г., 

относно: Отдаването на концесия на дивечовъден участък Териториално поделение 

/ТП/ Държавно горско стопанство /ДГС/ “Сеслав“, състоящ се от 3-района, както 

следва: 

 - Държавен ловно-стопански район /ДЛСР/ “Чатал кулак“ /Коджа орман“ с площ 

622 ха горски територии и 32 ха земеделски земи с общ запас на едър дивеч от 112 броя 

благороден елен и 54 броя дива свиня с изграден ловен дом с прилежащи постройки и 

стопански сгради. Горските територии са общинска собственост. 

 - ДЛСР “Кара козу“ с площ 1686 ха горски територии и 3 ха земеделски земи с 

общ запас на едър дивеч от 55 броя благороден елен и 42 броя дива свиня. Горските 

територии са държавна и общинска собственост. 

 - ДЛСР “Остър меч“ с площ от 2839 ха горски територии и 2478 ха земеделски 

земи с общ запас от едър дивеч от 119 броя благороден елен  и 114 броя дива свиня с 

изграден ловен дом, фазаново стопанство с прилежащи постройки и стопански сгради и 

работилница. Горските територии са общинска собственост. 

 Предвид собствеността на територията, считам, че Община Кубрат е 

заинтересована страна и следва, да бъде информирана и поискано нейното становище 

относно бъдеща процедура за концесия. 

 Не оспорваме факта, че дивеча е изключителна държавна собственост, но трябва 

да отбележим факта, че благоприятните условия за отглеждането му са с териториален 

обхват наша собственост. 

От тази процедура биха били засегнати няколко Общини: гр. Кубрат, гр. Завет, гр. Русе 

и гр. Разград. 

Всички те са притеснени от факта, че ако ДДУ попаднат в ръцете на финансово-

заинтересовани нови стопани на дивеча, това би довело до негативни резултати за 

горите и земите, които стопанисват, както и  по отношение на дивеча. 
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Не е за пренебрегване и факта, че години наред са полагани много грижи за изграждане 

на биотехнически съоръжения. Водена е сериозна борба с бракониери и са поддържани 

дивечови ниви. 

От друга страна, отдаването на концесия, би оставило 25-30 опитни служители, 

ангажирани със стопанисването и охраната на дивеча без работата, която обичат и на 

която са отдадени години наред. 

 В тази връзка и на основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 3 от 

Правилника за дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 

му с общинската администрация, Общинският съвет – гр. Кубрат 

Р Е Ш И: 

 1. Приема Декларация (Приложение №1 - неразделна част от настоящото 

решение) против провеждане на процедура по: Отдаването на концесия на 

държавен дивечовъден участък ТП ДГС “Сеслав“. 

 

 Настоящото решение да бъде изпратено до кмета на Община Кубрат и областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

 Резултати от гласуването: „за” – 19 (деветнадесет), „против” – няма, 

„въздържал се” – няма. 

 

 ХЮСЕИН ЮМЕРОВ: Благодаря! „Против“ и „Въздържали се“ - няма. Единодушно е 

подкрепена така написаната Декларация. Колеги, благодаря ви за присъствието! Закривам 

извънредното заседание на Общински съвет – гр. Кубрат. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито. 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  

КУБРАТ:    /П/  

   / ХЮСЕИН ЮМЕРОВ / 

 

ПРОТОКОЛЧИК:   /п/   

   / Елис Софта / 
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